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PROTOKÓŁ NR XXXIX/2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 11 września 2013 roku w sali narad Urzędu 

Miasta i Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 

 

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki . Stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych i Rada jest uprawniona do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z sesji 

- 11  lipca   2013 roku 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016. 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r. oraz 

wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Działoszyce na 2013 rok. 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym składającej się z 

działek ewidencyjnych nr 541 i 542 o łącznej pow. 334 m2 położonej w Działoszycach, przy 

ul. Piłsudskiego stanowiącej własność Gminy Działoszyce. 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

7. Projekt uchwały w sprawie  zabezpieczenia w budżecie Gminy Działoszyce na rok 2014 

środków finansowych na realizację remontu drogi powiatowej  nr 0510T Działoszyce - 

Dzierążnia   w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie Gminy 

Działoszyce w powiecie pińczowskim  współfinansowanego ze środków Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój 

2012-2015 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

8. Zakończenie obrad sesji. 

 

 Pan radny Andrzej  Kołpak  wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji  

punktu :   sprawy rożne i zaproponował aby ten punkt znalazł się  w porządku obrad 

sesji jako punkty  8, a następnym punktom nadać kolejne następujące numery. 

 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 



3 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt.  8- Sprawy rożne.   W 

wyniku głosowania wprowadzenie punktów   8- Sprawy rożne. zostało przyjęte  

jednogłośnie – „za” - 13 „przeciw”- 0, „wstrzymał si ę od głosu”- 0. 

Nowy porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji 

- 11  lipca   2013 roku 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016. 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r. oraz 

wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Działoszyce na 2013 rok. 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym składającej się z 

działek ewidencyjnych nr 541 i 542 o łącznej pow. 334 m2 położonej w Działoszycach, przy 

ul. Piłsudskiego stanowiącej własność Gminy Działoszyce. 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

7. Projekt uchwały w sprawie  zabezpieczenia w budżecie Gminy Działoszyce na rok 2014 

środków finansowych na realizację remontu drogi powiatowej  nr 0510T Działoszyce - 

Dzierążnia   w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie Gminy 

Działoszyce w powiecie pińczowskim  współfinansowanego ze środków Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój 

2012-2015 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

8. Sprawy różne. 
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9. Zakończenie obrad sesji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie  nowy porządek obrad sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie /   „za” - 13, „przeciw”- 0, „wstrzymał się od głosu” - 0/  . 

 

 

Do pkt. 3-go 

 Przyjęcie protokołu sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady 

Miejskiej z dnia   11 lipca 2013 roku    

Protokół został przyjęty jednogłośnie  / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się 

od głosu'' - 0 . 

 

Do pkt. 4-go 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016 przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Krystyna Konderak 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce Zdzisław Leks – zmiany w WPF są 

związane ze środkami finansowymi na drogi,  które będziemy przyjmować do 

realizacji. Najważniejszą sprawą dla nas było wykonanie drogi wojewódzkiej, na 

której wykonanie rozstrzygnął się już przetarg i został wyłoniony wykonawca. Prace 

rozpoczną się już w tym roku i ma ona zostać wykonana do końca 2014 roku. Po 

rozmowach z Wojewódzki Zarządem Dróg, materiały takie jak np.: kostka brukowa i 

inne  które zostaną usunięte z drogi zostaną nam przekazane. Odnośnie dróg 

gminnych, które zostały zakwalifikowane i przyjęte do zasobu dróg gminnych to w 

chwili obecnej czynimy starania aby te drogi zakwalifikować do dróg zniszczonych 

przez powódź i otrzymać dofinansowanie na ich remont. Ważną rzeczą jest również 

to, że drogi, które zostały w maju przyjęte do zasobu dróg gminnych  nie mogą być 

uwzględnione do remontu jako drogi zniszczone przez powódź.  
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 Istotna rzeczą jest również to, że mimo zabezpieczenia przez Wysoka Rade 

środków finansowych na remont drogi powiatowej nie zostanie ona wykonana w tym 

roku, ponieważ Powiat Pińczowski nie znalazł w swoim budżecie środków na 

realizację tego zadania.. Modernizacja tej drogi nastąpi dopiero w 2014 roku. 

 

Na sale wszedł radny Marek Kasprzyk – stan radnych – 14 

 Pan radny Jan Banaszek – jaki odcinek drogi wojewódzkiej będzie wykonany     

i czy kostka brukowa na chodnikach tez będzie wymieniona? 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce Zdzisław Leks – droga zostanie 

wykonana w granicach miasta, czyli od drogi na Miechów do stacji paliw w 

Dziekanowicach przy równoczesnej wymianie nawierzchni chodników i kanalizacji 

przeciw burzowej. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – proszę zwrócić uwagę, aby nie wykonano 

odpływów wody z chodników metalowymi rynnami.   

 W związku z brakiem dalszej  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 14, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0 /. 

 

Do pkt 5-go 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r. oraz 

wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Działoszyce na 2013 rok przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Krystyna Konderak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 14, 
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''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0 /. 

 

Do pkt 6-go 

 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym składającej się z 

działek ewidencyjnych nr 541 i 542 o łącznej pow. 334 m2 położonej w Działoszycach, przy 

ul. Piłsudskiego stanowiącej własność Gminy Działoszyce – przedstawił i omówił Marcin 

Leszczyński – pracownik UMiG w Działoszycach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – w którym miejscu znajduje się ta nieruchomość? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Leszczyński -nieruchomość ta znajduje się 

przy ulicy Piłsudskiego w Działoszycach jest to budynek przy zjeździe na ulice 

Stawisko.  

 W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 14, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0 /. 

 

Do pkt 7-go 

  Projekt uchwały w sprawie  zabezpieczenia w budżecie Gminy Działoszyce na rok 

2014 środków finansowych na realizację remontu drogi powiatowej  nr 0510T Działoszyce 

- Dzierążnia   w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie Gminy 

Działoszyce w powiecie pińczowskim  współfinansowanego ze środków Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój 

2012-2015. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem   dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
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 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 14, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0 /. 

 

Do pkt 8-go 

Sprawy różne 

 Pan radny Andrzej Kołpak – kiedy zostaną wykonane pasy dla pieszych na wprost 

sklepu farmer? 

-w związku z drogą powiatową należy wykorzystać kanał burzowy, który już istnieje 

i należy go tylko zmodernizować, 

− przy sklepie farmer zapadła się w chodniku studzienka i jest tam bardzo duży 

otwór  który należy zabezpieczyć. 

− czy zostały poczynione jakieś kroki w sprawie apelu mieszkańców miasta 

Działoszyce dotyczącego rewitalizacji rzeki przy placu targowym? 

− kiedy mieszkańcom Działoszyc którzy nie mają jaszcze  koszy i worków na 

śmieci zostaną one dostarczone? 

−  

Pan radny Marek Kasprzyk- proszę zabezpieczenie studzienki o której mówił Pan 

Kołpak, ponieważ często bawią się w jej pobliżu dzieci. Następna sprawa dotyczy  

pisma, które złożyli   mieszkańcy ulicy Szkolnej  odnośnie odprowadzenia wód 

spływających z placu szkolnego na ta ulicę, woda już zniszczyła cześć kostki 

brukowej na placu szkolnym, proszę o interwencje w tej sprawie. 

Odpowiedzi udzielił pan Burmistrz MiG Działoszyce Zdzisław Leks - 

− odnośnie apelu mieszkańców miasta Działoszyce to działka, na której znajduje się 

ta rzeczka należy do Skarbu Państwa. Urząd przekazał apel mieszkańców według 

właściwości czyli do Starostwa Powiatowego w Pińczowie. 

− w związku z wykonaniem pasów na ulicy Pińczowskiej to sprawa ta została 

zgłoszona do Powiatowego Zarządu  Dróg w Pińczowie. 

− odnośnie koszy i worków na śmieci to na bieżąco alarmujemy firmę , która 

obsługuje naszą Gminę o uzupełnienie w kosze i worki na śmieci posesje, które 
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jeszcze ich nie mają. 

− odnośnie ulicy Szkolnej to zostało opracowane rozwiązanie tak aby wody z placu 

szkolnego nie zalewały  placu przy blokach i  ten problem zostanie w najbliższym 

czasie rozwiązany, 

− studzienka zostanie w najbliższym czasie zabezpieczona, tak aby nie 

spowodowała ona żadnego wypadku. 

 

 

Do pkt 9-go 

Zakończenie obrad sesji. 

 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji 

 
 

 

                                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                     Zygmunt Saracki                                                  

                                         

 

 

Protokołowała 

Agnieszka Iwan 


